



Certificate NO.:CDRZ-THC-2026-026

GHG Validation and Verification Statement

This is to certify that

The GHG statement of Longda Aluminum (Shunping) Co., Ltd., business address Dongnanpu Village, Pushang Town Shunping County Baoding City, Hebei, P.R.China has been verified according to the verification criteria and relevant verification procedures and issue the following verification opinions:

1. The quantification and reporting of greenhouse gas emission and removal in the GHG statement meet the requirements of ISO 14064-1: 2018 , GHG Protocol.
2. The greenhouse gas emissions during the period covered by the organization's GHG statement are as follows:

Category 1	Category 2	Category 3	Category 4	Category 5	Category 6	
Direct greenhouse gas emission (tCO ₂ e)	Energy indirect greenhouse gas emission (tCO ₂ e)	Indirect greenhouse gas emissions generated by transport (tCO ₂ e)	Emissions from the products used by the organization & indirect greenhouse gas emissions from services (tCO ₂ e)	Indirect greenhouse gas emissions related to the organizational use of the products (tCO ₂ e)	Greenhouse gas emissions from other sources (tCO ₂ e)	Total emissions quantified (tCO ₂ e)
18485.89	2407.71	4133.01	277167.04	0.00	0.00	302193.65

3. The verification

Verification criteria: ISO 14064-3: 2019 Greenhouse gases-Part 3: Specification with guidance for the verification and validation of greenhouse gas statements

The organization boundaries: Greenhouse gas emissions of Longda Aluminum (Shunping) Co. Ltd. based upon the operational control right.

Time period covered: From 1st January, 2025 to 31st December, 2025

Level of assurance: Reasonable Assurance Level

4. The grade of reasonable assurance provided by this verification is consistent with the agreed purpose, criteria and scope of the verification. There was no gross mistakes in the organization's GHG statement. There are no restrictions. Others: The data and information which supporting organizational statements are reasonable assumptions, predictions, and/or historical facts.

Official website: <https://www.lhcd rz.com/>

Date of issue: 2026.09.02

Signer:



Disclaimer: The audit conclusions in the verification report are entirely based on the information provided by the audited party, and our institution assumes no responsibility for the validity, authenticity, or completeness of these materials. The purpose, criteria, scope and assurance level of the service shall be jointly confirmed and formulated by both parties. As an independent third-party institution, our institution is only responsible for the verification process.

Independence statement: This institution does not have any commercial relationship with the audited party or its management personnel; The verification activities of the verifier are independent and impartial, and there are no conflicts of interest.

Validity Statement: This certificate can only remain valid within the validity period of administrative license certificates, qualification certificates, mandatory certification certificates, etc. which required by applicable laws and regulations.

Lianhe Equator International Certification (Tianjin) Co., Ltd.

Address: Room 1102, Building 1, Xinhengfu Building, Tianjin Pilot Free Trade Zone (Central Business District)

(Multiple address information exists)

TEL: 022-58356999



证书编号: CDRZ-THC-2026-026

温室气体审定核查声明

兹证明

本机构根据核查准则和相关核查程序对隆达铝业(顺平)有限公司,注册地址保定市顺平县蒲上乡东南蒲村的 GHG 陈述进行核查并出具如下核查意见:

一、该组织GHG陈述中对温室气体排放和清除的量化和报告符合ISO 14064-1: 2018、GHG Protocol的相关要求。

二、在该组织GHG陈述所覆盖的时间段内的温室气体排放如下:

类别1	类别2	类别3	类别4	类别5	类别6	
直接温室气体排放量 (tCO ₂ e)	输入能源的间接温室气体排放量 (tCO ₂ e)	运输产生的间接温室气体排放量 (tCO ₂ e)	组织使用的产品和服务产生的间接温室气体排放量 (tCO ₂ e)	使用本组织产品相关的间接温室气体排放量 (tCO ₂ e)	其他来源的温室气体排放量 (tCO ₂ e)	经量化的总排放量 (tCO ₂ e)
18485.89	2407.71	4133.01	277167.04	0.00	0.00	302193.65

三、本次核查

核查准则: ISO 14064-3: 2019《温室气体 第 3 部分 温室气体声明审定与核查规范及指南》

组织边界: 隆达铝业(顺平)有限公司运营控制权温室气体排放

覆盖的时间段: 2025 年 1 月 1 日-2025 年 12 月 31 日

保证等级: 合理保证等级

四、本次核查提供的合理保证等级与商定的核查目的、准则和范围相一致。该组织的 GHG 陈述不存在重大错误。不存在限制条件。其他: 支持组织陈述的数据和信息属于合理假设、预测和/或历史事实。

联合赤道国际认证官网查询: <https://www.lhcdnz.com/>

签发日期: 2026.09.02

签发人:



免责声明: 核查报告中的审核结论完全基于受审核方提供的资料, 本机构不对这些资料的有效性、真实性和完整性承担任何责任。审定服务的目的、准则、范围和保证等级由双方共同确认制定。本机构作为独立第三方机构, 仅对核查的过程负责。
独立性声明: 本机构与受审核方及其管理人员不存在任何商业关系; 核查团队的核查活动是独立的、公正的, 不存在任何利益冲突。
有效性声明: 在适用的法律法规要求的行政许可证明、资质证书、强制性认证证书等有效期内本证书方可保持有效。

联合赤道国际认证(天津)有限公司

地址: 天津自贸试验区(中心商务区)新恒富大厦 1 号楼 1102 室 (存在多场所信息)

电话: 022-58356999

201180772529